
   
Protokoll fört vid Björkö Samhälls- och samverkansförening  
BSSFs årsmöte. Torsdagen den 13 mars 2025 kl 18:30 
 
 

§1 Årsmötets öppnande 
Styrelsens ordförande Helena Larsson hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 
 

§2 Kallelsens godkännande 
Kallelsen till mötet godkändes. 
Det konstaterades att ungefär 60 personer samlats till mötet i skolans  
Kunskapstorg/lunchrum. 
 

§3 Dagordningens godkännande 
Dagordningen redovisades och godkändes. 
 

§4 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes Sven Hofving. 
 

§5 Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Åsa Vernersson. 
 

§6 Val av två justerare 
Till justerare valdes Bengt Berndtzén och Bernt Jacobs. 
 

§7 Verksamhetsberättelse för år 2024 
Verksamhetsberättelsen för 2024 föredrogs av ordförande.  
Styrelsens ledamöter, redovisningsansvarig och revisorer presenterades. 
Föreningen hade 260 betalande medlemmar/hushåll under året. 
9 protokollförda möten har genomförts. 
2 nummer av Björkö-Nytt har getts ut under året. 
Björkö Roddförening har blivit en undergrupp till föreningen under året. 
 
Presentationen inkluderade även redovisning av respektive projektgrupp.  
Johan redovisade Outdoorgruppens arbete där mycket arbete har gjorts med 
slingorna på ön och kartor över dessa.  
Lars-Gösta informerade om att för Plan - och byggruppen har kollektiva 
kommunikationer varit fokus liksom trafiksäkerhet och fört samtal med kommunen 
om att få delta i dialogen gällande kommande detaljplaner.  
Johan informerade om att Kommunikationsgruppen jobbat med Björkö-Nytt, 
uppdaterat informationen på websidor mm. 
Besöks- och företagsgruppen har jobbat med aktiviteter för att öka besökare till ön 
tillsammans med öns företagare. 
Kultur- och fritidsgruppen presenterades av Niklas. Gruppen har jobbat med 
frågan om aktivitetsplats på Tors Holme som nu har lagts på is. Gruppen är även 
kontaktansvarig för verksamheterna i Västergårds by och kommer jobba vidare 
med att stärka och koppla ihop och stötta flera kulturverksamheter på Björkö. 
Ekonomi - och administrationsgruppen jobbar med regelbundna rapporter och 
budgetuppföljning. Gruppen har även jobbat med att integrera Roddklubbens 
ekonomi i BSSF som en separat underavdelning. 
Presentationen inkluderade även information om vad grupperna planerar att 
fokusera på under 2025.  
 



   
§8 Resultat- och Balansräkning för år 2024 

Lars-Gösta redovisade sammandrag över ekonomin och jämförelse mot tidigare 
år. 
Resultatrapport 2024 redovisades. 
Intäkt medlemsavgifter: 51 500 kr 
Balansrapport visar totala tillgångar på 180 021 kr. 
Intäkter: 143 840 kr exkl saldo från Rodd inkl hyra Västergårds by och 
medlemsavgifter. 171 073 kr inkl Roddklubben. 
Årets resultat: 34 286 kr inkl roddklubben 12 793 kr exkl roddklubben 
Resultat- och Balansräkning för 2024 fastställdes och lades till handlingarna. 
 

§9 Revisionsberättelse för år 2024 
Revisionsberättelsen för 2024 föredrogs av Eva Wennström och godkändes. 
 

§10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för år 2024 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 
 

§11 Styrelsens förslag till budget för år 2025 
Vice ordförande redogjorde för de inkomster och utgifter som föreningen har. 
BSSF:s pengar skall användas till Björköbornas bästa. 
Medlemsantalet beräknas fortsatt vara som under 2024. 
BSSF beräknas ha intäkter för ca 142 000 kronor. (inkl hyra för Västergårds by) 
BSSF beräknas ha kostnader för ca 152 00 kronor. (Inkl. hyra) 
BSSF beräknas preliminärt få resultat 2025 på ca –10 000 kronor. 
Utöver detta kommer föreningen även att söka bidrag från kommunen vilket ökar 
intäkterna om bidrag erhålls. 
Preliminär budget fastställdes enligt ovan. 
 

§12 Beslut om medlemsavgift för år 2026 
Medlemsavgift beslutades kvarstå för 2026 på:  
200 kr/hushåll och 150 kr/ensamhushåll.  
 

§13 Styrelsens arvoden 
Förslag på oförändrade arvoden framfördes och beslutades enligt nedan: 
Arvodena beslutades till: 500 kr var till ordförande och sekreterare  
500 kr i arvode för redaktören för Björkö-Nytt. 
3000 kr i arvode till ekonomiassistent. 
 

§14 Val av ordförande för verksamhetsåret 2025 
Helena Larsson omvaldes som ordförande för verksamhetsåret 2025 
 

§15 Val av ledamöter till styrelsen för verksamhetsåret 2025 
Nedanstående förslag till val av ledamöter godkändes: 
L-G Alsterberg (omval på 2 år) 
Niklas Fahlén (omval på 2 år) 
Johan Karlsson (omval på 2 år) 
Annie Hohlfält (nyval på 2 år) 
Anna Törnqvist (omval på 2 år) 
 

§16 Val av revisorer för verksamhetsåret 2025 
Till revisorer valdes på ett år Eva Wennström och Sara Almroth 
 
 



   
§17 Val av revisorssuppleanter för verksamhetsåret 2025 

Till revisorssuppleant på ett år valdes Björn Johansson 
 

§18 Val av ledamöter till valberedningen för verksamhetsåret 2025 
Till ledamöter till valberedningen valdes; 
Jerker Knutsson (2 år sammankallande) och Ebba Knutsson (omval 1 år) Christer 
Holmer (nyval1 år) 
 

§19 Övriga frågor 
1. Minneslund - Marie Andreasson informerade om att gruppen som arbetar 

med frågan om minneslund på Björkö kommer lyfta frågan igen i samband 
med kyrkovalet i höst. Ett möte med nomineringsgrupperna kommer hållas 
i skolan 7/4 kl 19:00 där det blir tillfälle att ställa frågor till politikerna. 

2. Skymd sikt – Problem med trafiksäkerheten påtalades gällande 
korsningen Bäckevägen/Skarviksvägen, vid avsmalning nedanför 
Equmeniakyrkan samt vid kurvan söder om ICA som är farlig då den är 
mycket snäv och det saknas utrymme för gång- och cykel då intilliggande 
mark ligger under vägnivån.  

3. Badplatsen i Klarvik - Vägen till den kommunala badplatsen i Klarvik är 
dåligt underhållen. Önskvärt att kommunen tar ansvar för ett bättre 
underhåll. 

4. Staket kring vattentornet – Har inneburit att öbor inte kan komma upp på 
berget från alla håll utan måste ta en omväg via hamnen. Kan detta 
åtgärdas på något sätt? 
 
Föreningen tar med sig frågorna ovan för fortsatt arbete under året. 

 

§20 Mötet avslutas 
Mötet avslutades och Helena tackade mötets ordförande, revisor, och 
valberedningen för gott arbete med styrelsen och överlämnade en blomma. 
Efter mötet så presenterade kommunstyrelsens ordförande Jan Utbult information 
om kommunens arbete med detaljplaner mm. Fokusfrågor är 
befolkningsutveckling, arbetstillfällen och kompetensförsörjning. 
 

 
Vid protokollet, Björkö 13 mars 2025 
 
 
 
 
_________________  
Åsa Vernersson 
 
 
Justerat av 
 
  
 
 
______________  __________________  
Bengt Berndtzén  Bernt Jacobs 


